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Değerli meslektaşlarım, Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği'nin düzenlediği bu Sempozyuma, biz 
Bakanımızı davet ettiğimizde yoğun olduğunu söylemişti. Ama biz şunu söyledik: “Üç gün boyunca oradayız, 
istediğiniz saatte gelip konuşabilirsiniz, bizi aydınlatabilirsiniz” ve geldi, teşekkür ediyoruz. Aynı şekilde aynı 
amaçla da şunu söylemek istiyorum. Biz Sayın Bakanımızın davetini kabul ediyoruz. Bu davetin yerini ve 
zamanını kendisi tayin etsin, çünkü çok yoğun. Bütün Odalarımızın uzmanlarıyla, başkanlarıyla biz orada 
olacağız. Özellikle farklı olduğumuz, farklı düşündüğümüz, örneğin nükleer, örneğin talep tahminleri, örneğin 
özelleştirme konusunda çok net açıkça görüşlerimizi orada bire bir masada, basın vasıtasıyla değil, televizyon 
yoluyla değil, bire bir konuşmanın doğru olduğunu düşünüyorum. Teşekkür ederim. 
 


